

AXIS Boarding Fee Policy

Boarding Fee (applicable to all boarding students)

-	RMB
Boarding Fee for all boarding students * (per student/based on double occupancy)	28,000

*Note: There might be selective dormitory activities that cost a certain fee. Participation in such paid activities will be on a voluntary basis.

- **Boarding Fee**

The boarding fee includes accommodation at the AXIS dormitory (2-bed, en-suite, shared with another boarding student), evening tutoring support provided by the school, some organized dorm activities, basic laundry services, and bedding. If a student requests a room by himself/herself, he/she needs to pay for both beds in the room, with a total of $28,000 \times 2 = 56,000$ rmb.

- **Payment/Billing**

Dorm fee is payable in RMB. Payment in US Dollars or another currency must be arranged prior to payment with the finance office. The currency exchange rate for the school year 2024-2025 is: 1 US Dollar = 7.0 Chinese RMB.

The boarding billing will be made together with the boarding student's tuition billing. Payment needs to be made before the student is allocated a dorm room.

AXIS 2024-2025 学年住宿费政策

住宿费用（适用于所有住宿生）

-	人民币
住宿费（每名学生/基于双人入住）*	28,000

*注：可能会组织特定收费的宿舍活动，参加此类付费活动将是自愿的。

● 住宿费

住宿费包括在 AXIS 学生宿舍的住宿（双人套间，与另一名寄宿学生共享）、学校提供的晚间作业辅导支持、部分组织的宿舍活动、基本洗衣服务和寝具。如果学生要求单独的房间，该生需要支付房间内两张床的费用，即 $28000 \times 2 = 56000$ 元人民币。

● 付款/计费

学费以人民币支付。如使用美元或其他货币付款，需在付款前与学校财务处取得联系。2024-2025 学年的汇率为：1 美元=7.0 元人民币。